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Studentparlamentet - SPÅ 

 

Dato:  02.05.2023 Start: 17.01  

Sted: C220 Slutt: 18.57  

 

 

Til:    Arbeidsutvalget 

    Representanter med vara 

    Kontrollkomité 

    Valgkomité 

    Velferdsutvalget 

 

Kopi til:   Viserektor 

    Drift i Ålesund 

    Studentorganisasjonene i Ålesund 

    Studenttinget ved NTNU 

    Instituttene ved NTNU i Ålesund 

    Sit Ålesund 

 

Referent:    Maria Therese Valderhaug 

Ordstyrer:    Ole-Markus Simonsen  

Bisitter:    Henrik Braathen 

  

Til stede:   Cecilie Strandman 

    Chi Pham 

    Mahamed Ahmed 

    Kasper Strømme Oshaug 

    Magnus Stava 

    Bjørn Eric Bjøringsøy 

    Aleksander Isak Fladmark 

    Fride Drønnen 

    Henrik Vorkinn 

    Amy Henriett Nguyen-Bergset 

 

Forfall:   Emil Mathias Venner 

    Shabnam Haidari 

    Ayda Alizadeh 

    ITV IHB 

    ITV IBA 

     

Til stede på bakbenk: Kristoffer Ngai Ulvahaug (ITV) 

    Kevin Almeida (VU) 

    Kari-Anne Digranes (AU) 
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    Petrine Ystebakk Sjåstad (AU) 

    Sebastian Tafjord Skår (AU) 

    Marte Huseklepp 

    Magnus Henrik Strømme 

    Thea Haugland 

    Anne-Lise Sagen Major (Viserektor) 

    Torjus Levisen Johansen (KK) 

 

Forkortelser:   AU – Arbeidsutvalget 

    VU – Velferdsutvalget 

    ITV – Instituttillitsvalgt 

IHB – Institutt for havromsoperasjoner og 

byggteknikk 

    IBA – Institutt for biologiske fag i Ålesund 

    LMU - Læringsmiljøutvalget 

    SPÅ – Studentparlamentet ved NTNU i Ålesund 

 

 

 

 

Godkjenninger og orienteringer 

 

Ole-Markus ønsket velkommen til møtet. 

Ole-Markus ble godkjent som ordstyrer, Henrik Braathen som bisitter og Maria som 

referent.  

 

Kommentar til referat: Både nestleder og leder står valgt som leder, dette må rettes 

opp. Godkjent med kommentar. 

 

Innkalling godkjent. Saksliste og dagsorden godkjent. 

 

Sak til eventuelt: Vanndispensere 

 

Orienteringer fra AU 

 

Ole-Markus orienterer. AU og flere andre har vært på vårgalla med 

studentdemokratiet og i 5-årsjubileumet til Sigma. Det er satt datoer for overlapp med 

nytt AU til neste helg. 
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Orientering fra LMU 

 

Sebastian orienterer. LMU og utdanningsutvalget har hatt formøte. Varslingsrutiner 

om hendelser på fritida skal tas opp i neste LMU. 

 

Orientering fra ledelsen 

 

Takk for sist, det var hyggelig på lørdag på Frivillighetsgallaen. Har hatt jobben i to 

måneder, og prøver både å orientere med mot Trondheim, råd og utvalg og her i 

Ålesund med blant annet strategisk samarbeidsforum der NTNU sitter sammen med 

blant andre Sit og fylkeskommunen.  

 

Sak 11/23 Vedtekter 

 

Ole-Markus presenterte saken og det ble åpnet for spørsmål. Det er ikke mulig å 

komme med nye forslag nå. Det stilles spørsmål til forslaget og åpnes for debatt. 

Saken debatteres og det gås over til votering: 

 

Forslag 1: Enstemmig vedtatt. 

 

Forslag 2: Enstemmig vedtatt. 

 

Forslag 3: Enstemmig vedtatt. 

 

Forslag 4: 6 for, 3 mot, 1 avholdende. Falt. 

 

Forslag 5: 9 for, 1 avholdende. Vedtatt. 

 

Forslag 6: Enstemmig vedtatt.  

 

 

Følgende endringer vedtatt: 

 

Forslag nr.1 

Paragraf nr. Linjenr.  

2.2 58-59 

Endring Strykning Tillegg 

X   

Opprinnelig tekst: 

Studentparlamentet består av 11 faste representantar og 4 vara som supplerer 
representantane som ikkje er instituttillitsvalde. 5 av de 11 plassene er reservert til de 
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instituttillitvalte, frå kvart institutt skal ha fast stemmerett, den andre instituttillitvalde på 
same institutt fungerer som vara for den faste. Dersom ingen av de to instituttillitvalde kan 
stille kan ordinær vara tre inn for de. I det scenarioet hvor ingen av ved ett institutt velger å 
bruke sitt reserverte sete i parlamentet, har SPÅ mulighet til å supplere en person fra det 
respektive institutt til å sitte som fast representant ut ITVens vervperiode. 

Ny tekst: 

Studentparlamentet har 11 faste representanter og 4 vara-representanter som trer inn for 
de faste representantene som ikke er instituttillitsvalgte. Av de 11 faste representantene, er 
5 plasser reservert for instituttillitsvalgte fra hvert institutt. Hvis ingen av de to 
instituttillitsvalgte kan stille, kan en ordinær vara tre inn i deres sted.  

Begrunnelse: 

Dette er allerede praksis og en mye mer hensiktsmessig måte å gjøre det på. Forenklet 
tekst. Ønskelig med kun ett skriftspråk i vedtektene. 

 

 

Forslag nr.2 

Paragraf nr. Linjenr.  

2.2 58-59 

Endring Strykning Tillegg 

X   

Opprinnelig tekst: 

Vedta arbeidsprogram på siste møte i vårsemesteret, dette skal reviderast ved første møte 
om hausten 

Ny tekst: 

Vedta arbeidsprogram på kalenderårets første møte 

Begrunnelse: 

Dette er allerede praksis og en mye mer hensiktsmessig måte å gjøre det på. Ønskelig med 
kun ett skriftspråk i vedtektene. 

 

 

Forslag nr.3  

Paragraf nr. Linjenr.  

3 82-83 

Endring Strykning Tillegg 

X   

Opprinnelig tekst:  

Det skal holdast minst 8 parlamentsmøter i løpet av skuleåret. Minst 3 av desse skal holdast 
i same semester. 
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Ny tekst: 

Det skal holdes minst 7 parlamentsmøter i løpet av skoleåret. Minst 3 av disse skal holdes 
samme semester 

Begrunnelse: 

Arbeidsutvalget finner det ikke hensiktsmessig med så mange parlamentsmøter. Med ferier 
og eksamensperioder i løpet av skoleåret så er det uunngåelig med møter som kommer tett 
på hverandre, noe som gir arbeidsutvalget et dårlig utgangspunkt for å lage gode saker til 
parlamentet. Ønskelig med kun ett skriftspråk i vedtektene. 

 

 

Forslag nr.5 

Paragraf nr. Linjenr.  

4.2 149 

Endring Strykning Tillegg 

 x  

Opprinnelig tekst:  

Bærekraftsansvarlig 

Ny tekst: 

 

Begrunnelse: 

Bærekraftsansvarlig var et verv som skulle brukes i institusjonens arbeid. Dette ble aldri 
realisert og rollen er derfor overflødig.  

 

 

Forslag nr.6 

Paragraf nr. Linjenr.  

4.5 170 

Endring Strykning Tillegg 

X   

Opprinnelig tekst: 

Arbeidsutvalet skal ha møter ein gong i veka. 

Ny tekst: 

Arbeidsutvalget skal ha møter annenhver uke og innstillende møter i forkant av 
parlamentsmøter.  

Begrunnelse: 

Arbeidsutvalget har perioder hvor ukentlige møter blir overflødig. Derfor er det ønskelig å 
senke kravet om antall møter. Det vil fortsatt være anledning til å møtes oftere ved behov. 
Ønskelig med kun ett skriftspråk i vedtektene. 
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Sak 12/23 Oppheving av rolle som miljø- og bærekraftsansvarlig 

 

Kari-Anne presenterte saken og det ble åpnet for spørsmål. Det stilles spørsmål til 

saken og åpnes for debatt. 

 

Votering: 8 for, 2 avholdende. Vedtatt. 

 

Vedtak: Rollen som bærekraftsansvarlig skal legges ned. Arbeidsutvalget skal ha 

et generelt fokus på å drifte SPÅ bærekraftig. 

 

Pause 17.33-17.49 

 

KK må forlate møtet, Sebastian foreslås som sette-KK. Det kommer ingen andre 

kandidater. Sebastian velges.  

 

 

Sak 13/23 Supplering av arbeidsutvalg 

 

Petrine orienterte om saken og det ble åpnet for spørsmål. Det stilles spørsmål til 

saken. Det er ikke kommet inn noen kandidater på forhånd, men det stiller en kandidat 

fra salen.  

 

Bjørn Eric benker Kasper, Kasper takker nei. 

 

Marte stiller som kommunikasjonsansvarlig og presenterer seg. Har erfaring som 

leder for Myokard og litt erfaring med Canva. Det stilles spørsmål til kandidaten.  

 

Vedtak: Marte Huseklepp velges inn i arbeidsutvalget som 

kommunikasjonsansvarlig. 

 

 

Sak 14/23 Velferdsutvalget 

 

Henrik presenterte saken og det ble åpnet for spørsmål. Det stilles spørsmål til saken. 

Mahammed Ahmed og Petrine Ystebakk Sjåstad ønsker å stille.  

 

Kari-Anne og Magnus Henrik velges som tellekorps. 

 

Mahammed og Petrine presenterer seg og det åpnes for spørsmål til kandidatene.  
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Bjørn Eric benker Kasper, Kasper takker ja og presenterer seg. Det stilles spørsmål til 

kandidatene. Kandidatene holder sluttappell og det gås over til votering. 

 

Vedtak: Mahammed Ahmed, Petrine Ystebakk Sjåstad og Kasper Strømme 

Oshaug velges inn i Velferdsutvalget. 

 

Forslag om å gi arbeidsutvalget suppleringsfullmakt: Vedtatt ved akklamasjon. 

 

 

Eventuelle saker  

 

Sak om vanndispensere på Campus 

 

Cecilie presenterte saken. Drift har lovd at nye automater er på vei, men det ryktes at 

dette ikke stemmer. Disse skulle være på plass før eksamensperioden startet.  

Ole-Markus tar gjerne en prat med drift igjen. 

 

Free fridge 

 

Spørsmål om hvordan AU ligger an med planlegging av dette tilbudet. Forslag om at 

dette tas inn i en ny Vrimla-avtale og at mandatet i saken gjøres klarere. 

 

Møtekritikk tatt til etterretning 

 


